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Verslag van de vergadering van het Presidium, gehouden op 8 oktober 2019 in het 
gemeentehuis.

de heer F.L.J. van der Meijden   voorzitter  
de heer H.M.M. van Bree  lid  
de heer M.J.T van der Heijden  lid 
de heer J.H. Strijbosch  lid  
de heer M.H.A. Tijssen lid 
de heer J.C.M. Verschuren lid 
de heer M.L.M. van Heijnsbergen griffier 

1. Opening.
De voorzitter opent de vergadering en heet de heer Tijssen welkom als nieuwe fractievoorzitter 
van de fractie PNL. 

2. Afsprakenlijst presidium 27 augustus 2019.
De korte bespreking met het presidium tijdens de raadsvisitatie in Aarle-Rixtel wordt 
vastgelegd. 
De mededeling dat de raad op 8 oktober 2019, tijdens de raadsinformatiebijeenkomst over 
afval, zal worden bijgepraat over de ontwikkelingen rondom Vierbinden, is achterhaald.
Met de werkgroep die de vergaderstructuur bespreekt is afgesproken dat de raad via een RIB 
wordt geïnformeerd over de stand van zaken.  
Het nieuwe vergaderschema is in concept gereed en wordt de volgende keer aan het presidium 
voorgelegd. 
De afsprakenlijst wordt volgens het concept vastgesteld.

3. Vaststelling conceptagenda van de commissievergadering van 24 oktober 2019.
Naar aanleiding van de agenda wordt nogmaals gevraagd of er specifieke aandachtspunten zijn 
die men door de provincie behandeld wil zien bij de toelichting op de toezichthoudende rol van 
de provincie op de gemeentefinanciën. 
Gevraagd wordt om het schema met berekeningen dat getoond is tijdens de bijeenkomst over 
de grondexploitatie, toegestuurd te krijgen conform de toezegging hierover.  
De conceptagenda wordt vastgesteld. 

4. Evaluatie raadsvergadering 3 oktober 2019.
Opgemerkt wordt dat zich diverse onverwachte momenten voordeden tijdens de vergadering. 
Los van het feit dat het is toegestaan om tijdens de vergadering een motie in te dienen, vinden 
een aantal leden het jammer wanneer een motie niet eerder wordt aangekondigd zodat men 
zich daarover een mening kan vormen met de achterban. Dat is jammer omdat dit van invloed 
is op de inhoud en uitkomst van de discussie. Dit wordt herkend.
Het debat over het burgerinitiatief is goed verlopen. 
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Velen waren verrast door het aangekondigde vertrek van de heer Straatman. De voorzitter 
vraagt begrip voor de wijze waarop dit is gelopen. Op gepaste wijze is afscheid genomen van de 
heer Straatman.  
Wel wordt door enkele leden opgemerkt dat de reacties hierover in de pers niet goed zijn 
gevallen. Benadrukt wordt dat discussies altijd op de inhoud worden gevoerd en niet op of over 
personen. In reactie daarop wordt opgemerkt dat de pers vaak eigen conclusies trekt en een 
eigen versie schrijft over de informatie die men ophaalt. Er volgt een korte discussie over het 
gebruik van bepaalde termen en lichaamstaal tijdens de vergadering. Naar aanleiding daarvan 
merkt de voorzitter op dat hij altijd alert is op het mogelijk overschrijden van bepaalde 
fatsoensnormen in het debat. Naar zijn mening zijn er tijdens het debat geen onoorbare termen 
gebruikt of grenzen overschreden. Dat dit soms anders beleefd wordt is iets anders. Het gebruik 
van lichaamstaal is een aandachtspunt wat door hem steeds wordt benoemd en met 
betrokkenen wordt besproken, als daar aanleiding voor is. Hij geeft tot slot aan dat de cultuur in 
de raad zijn volle aandacht houdt. Hij gaat op korte termijn in gesprek met de fractie van PNL 
en is voornemens om de recente gebeurtenissen onderwerp van gesprek te maken tijdens de 
thematische raadsbijeenkomst in december. 
De vergadering is verder in zijn algemeenheid ordelijk en correct verlopen. 

Evaluatie van de commissievergaderingen van 10 en 12 september 2019. 
Men vraagt aandacht voor een strakker en zakelijker verloop van de vergaderingen van de  
commissie Sociaal Domein.  
Er bestaat verschil van mening over het feit in welke commissie het agendapunt over de 
energietransitie geagendeerd is. Het presidium zal steeds, rekening houdend met actuele 
ontwikkelingen, een zorgvuldige afweging maken over de agendering van onderwerpen. 

5. Wat verder ter tafel komt.
 Afhandeling burgerinitiatief gemeenschapshuizen: Het college komt met een voorgenomen 

besluit en wil dit ter beoordeling voorleggen aan de raad. Hiervoor wordt een extra 
raadsvergadering gepland op dinsdag 19 november 2019 (19.30 uur). Aansluitend zal de 
commissie Sociaal Domein worden gehouden.  

 Proces voorbereiding begroting 2020: Het presidium geeft er de voorkeur aan een schriftelijke 
technische vragenronde waarbij wordt afgesproken dat de vragen uiterlijk op 27 oktober 2019 
worden ingediend en zo mogelijk in de week erna worden beantwoord. 

 Voorgesteld wordt om de begrotingsvergadering los te koppelen van de regulier vergadercyclus 
en hiervoor een aparte raadsvergadering in te plannen zoals dat ook gebeurt bij de kadernota.

 De zienswijze op het werkprogramma 2020 van de MRE zal worden behandeld in de extra 
raadsvergadering van 19 november 2019. 

 Motie Innovatiehuis De Peel aangenomen bij de behandeling van de kadernota d.d. 27 juni 
2019. Inhoud: bij de voorbereiding van de begroting 2020, na de evaluatie van het 
innovatiehuis, de discussie over de Laarbeekse deelname aan het innovatiehuis De Peel voeren. 
De voorzitter geeft aan dat het college met een raadsinformatiebrief komt waarin de 
consequenties van een eventuele beëindiging van de deelname aan het Innovatiehuis uiteen 
gezet worden. Mogelijk is een discussie dan niet meer nodig.  
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 In de vergadering van het presidium van 5 november 2019 zullen de verzoeken om de 
raad/commissie bij te praten over de onderwerpen: Omgevingswet/omgevingsvisie, het 
toekomstbestendig maken van de GGD en de stand van zaken over het plan Beekse Akkers, 
worden ingepland. Bekeken zal worden of planning in de komende commissiecyclus mogelijk is, 
afhankelijk van de inhoud van de agenda’s.

Actielijst:

Nr. Datum Onderwerp Actie Uitvoering

1 25-10-16

18-5-17
21-3-17

22-5-18
22-5-18

28-8-18

Deskundigheidsbevordering 
raadsleden.
Aanbevelingen 
rekenkamercommissie n.a.v. 
onderzoek collegeprogramma.
Werkwijze m.b.t. Gem 
regelingen
Herbezinning 
bestuursstructuur, reglement 
van orde en verordening 
commissies.
Voorbereiding vergaderingen 
raadstafel 21 MRE

Proces bestuurlijke 
vernieuwing is 
gaande en er komen 
nog nadere 
voorstellen.

Burg/Griffier

2. 4-6-19 Thema-avond verbeteren 
democratisch proces

Inplannen 2019 Griffier

3. 8-10-19 De raad wordt via een RIB 
geïnformeerd over de stand 
van zaken mbt het overleg over 
het vergaderproces

Verzenden oktober 
2019

Griffier

4. 8-10-19 Inplannen infoverstrekking over 
Omgevingswet/omgevingsvisie, 
toekomstbestendig maken GGD 
en stand van zaken plan 
Beekse Akkers 

Plannen in presidium 
van 5-11-2019

Griffier

5. 8-10-19 Infoschema dat getoond is 
tijdens cursus grondexploitatie

Verspreiden onder 
de raads- en 
commissieleden

Griffier


